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Spoštovane prejemnice in prejemniki tedenskega SLS novičnika! 
 
Že po zmanjšanem obsegu dogodkov v napovedniku se vidi, da so se 
poletne počitnice res začele in da bo mesec avgust namenjen predvsem 
počitku. Tudi ekipa Tajništva SLS bo avgust izkoristila za nabiranje novih 
moči, bodo pa ob tem poskrbeli, da vam bodo še vedno na razpolago in 
da vam bodo lahko kar se da hitro in učinkovito pomagali oz. odgovarjali 
na vaša vprašanja.  
Naj na hitro povzamem dogodke in delo, ki smo ga opravili od majskega 
Kongresa SLS v Krškem. Po časovno kratki, a intenzivni kampanji za 
evropske volitve smo se lotili analiz dela Občinskih in Mestnih odborov 
SLS in začeli tudi z obiski Regionalnih odborov SLS. Doslej sem se skupaj 
s podpredsednikoma SLS Francem Bogovičem in Olgo Franca in 
predsednikom Nove generacije Borom Zgoncem sestal že z Regionalnimi 
odbori SLS Osrednja Slovenija, Zasavje, Spodnja Savinjska regija, 
Notranjska, Ribniško-Kočevska, Dolomitsko-barjansko grosupeljska 
regija, Koroška, Zgornje Podravje, Gorenjska, Zgornja Gorenjska in 
Idrijsko-tolminska regija. Z delovnimi srečanji bomo nadaljevali v 
septembru, in sicer se bomo že takoj 1. septembra sestali s predsedniki 

OO in MO SLS v okviru Regionalnih odborov SLS Celjska, Šaleška in Zgornje Savinjska regija. Ta srečanja 
so namenjena pregledu preteklega dela in načrtovanju novih ciljev, sam pa se tako lahko osebno 
seznanim tako s situacijo na terenu kot tudi z ljudmi, ki delujejo v Občinskih in Mestnih odborih. Veseli 
me, da so se teh srečanj predstavniki odborov udeležili v velikem številu, da sem jih lahko spoznal in da je 
vzdušje na teh dogodkih prijateljsko in pozitivno. Resnično imam občutek, da dihamo kot eno in da nas 
trdno povezuje naša srčna in trdna ljudskost.   
Po konstitutivni seji IO SLS je na mojo pobudo začelo delovati tudi deset Programskih skupin IO SLS 
(gospodarstvo in finance; kmetijstvo in podeželje; delo, družina in sociala; šolstvo, visoko šolstvo in 
zdravstvo; notranje zadeve, javna uprava, pravosodje in obramba; okolje in promet; kultura; EU in zunanje 
zadeve; lokalna samouprava, regionalni razvoj in kohezija; zdravstvo), od katerih se jih je sedem že 
sestalo na prvem srečanju in obravnavalo aktualne teme. Ker si želim čim bolj kakovostnega dela teh 
skupin, bom seveda vesel tudi vsake vaše pobude in predloga. Če se nam želite pridružiti, nam pošljite 
sporočilo na elektronski naslov sls@sls.si. 
Tudi v Poslanski skupini SLS nadaljujemo tako, kot smo začeli že ob začetku mandata – konstruktivno in 
kritično, ko je to potrebno, ter zelo aktivno. Tako smo na junijski 7. redni seji Državnega zbora RS postavili 
štiri poslanska vprašanja in predstavili 9 stališč Poslanske skupine SLS, na julijski 8. redni seji pa tudi štiri 
vprašanja ter kar 16 stališč naše poslanske skupine, poleg sodelovanja na izrednih sejah in sejah 
delovnih teles. Tako smo, kot boste videli v nadaljevanju našega elektronskega Novičnika, v Poslanski 
skupini SLS v teh dneh tudi vložili dva predloga zakonov – o dopolnitvah zakona o davku od dohodkov 
pravnih oseb in jamstveni shemi RS za fizične osebe, ki opravljajo gospodarsko ali kmetijsko dejavnost.  
 
Drage članice in člani Slovenske ljudske stranke, simpatizerji in simpatizerke,  
 
na dopust grem s prijetnimi občutki. Zadovoljen sem, da smo začeli z delom in da smo vsi pripravljeni 
pomagati SLS biti stranka, za katero bodo ljudje čutili, da je njihova. Kot sem že večkrat poudaril – 
pripravljen sem trdo delati in vleči naš strankarski voz. Vendar potrebujem vašo pomoč – in prepričan 
sem, da lahko računam na vas.   
 
Na zadnji julijski dan vam želim prijeten in sproščen dopust, naj bo čim lepši, predvsem pa varen. Pazite 
nase, septembra pa se bomo skupaj energično lotili novih projektov in nadaljevali že začete.  
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Z ljudskimi pozdravi,  
 

mag. Radovan Žerjav 
predsednik SLS 

 

 
NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN (od 1. 8. 
2009 do 8. 8. 2009) 
 
ČETRTEK, 6. avgust 2009:   
 

 ob 19. uri ob občinskem prazniku Občine Zagorje slavnostna seja občinskega sveta s podelitvijo 
občinskih priznanj za leto 2009 v gledališki dvorani kulturnega centra Delavski dom Zagorje ob 
Savi 

 
SOBOTA, 8. avgust 2009: 
 

 ob 17. uri osrednja slavnostna prireditev ob 15. občinskem prazniku Občine Juršinci v 
večnamenski dvorani pri OŠ Juršinci, ki se je bo udeležila podpredsednica SLS gospa Olga Franca 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
SLS: MINISTER DR. MILAN POGAČNIK, NE POSTAVLJAJTE SE NAD ZAKONE IN SPOŠTUJTE PRAVNO 
DRŽAVO IN ODLOČITVE SLOVENSKIH SODIŠČ! 
 
Sprenevedanje MKGP glede izvršitve odločbe Upravnega sodišča RS 

 
Ljubljana, 31. julij 2009 – V SLS z ogorčenjem ugotavljamo, da 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS ne spoštuje 
sklepa Upravnega sodišča RS o izdaji začasne odredbe in ne ukrepa, 
da bi se zagotovilo spoštovanje začasne odredbe, s katero je 
Upravno sodišče RS odločilo, da se morata »ob zagotovitvi ustreznih 
varnostnih ukrepov« nevarna psa Yoj in Atlas pasme bulmastif vrniti 
v Zavetišče za zapuščene živali Gmajnice. 
Ker po poročanju medijev psa še nista vrnjena v Zavetišče za 
zapuščene živali in ker so se v medijih že pojavila čudna tolmačenja 
Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, da v sklepu ni 
določen rok izvršitve in da se je proti temu sklepu lastnik psov 
pritožil na Vrhovno sodišče RS, ministrstvo opozarjamo na šesti 
odstavek 32. člena Zakona o upravnem sporu, ki pravi, da pritožba 
zoper sklep o izdaji začasne odredbe ne zadrži njene izvršitve. 
»Ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana Pogačnika 
javno pozivam, naj osebno in s svojo avtoriteto zagotovi spoštovanje 
sklepa Upravnega sodišča RS in ukrene vse potrebno, da se psa 
nemudoma vrneta nazaj v zavetišče!«, pravi poslanec SLS Janez 
Ribič.  

Poslanec SLS Janez Ribič ministra še opozarja, da je Slovenija pravna država in da državljani in 
državljanke od najodgovornejših funkcionarjev slovenske države pričakujemo in zahtevamo spoštovanje 
te pravne države in spoštovanje odločitev slovenskih sodišč! »Kakršen koli poskus Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter ministra samega, da bi izigral omenjeno odločitev Upravnega 
sodišča RS na škodo javne varnosti in zaščite javnega interesa v nasprotju z interesom zasebne lastnine, 
najstrožje obsojam. Napovedujem, da bom v primeru takšnega ravnanja ministra in ministrstva, zavoljo 
spoštovanja pravne države in javne varnosti, primoran storiti še korak dlje in od ministra zahtevati 
odgovornost za njegova ravnanja na način, ki mi ga kot državljanu in poslancu omogoča slovenska 
zakonodaja,« poudarja poslanec Janez Ribič. 
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SLS meni - če je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano izvedlo dejanje vrnitve psov lastniku, bi 
moral isti organ izvršiti tudi začasno odredbo, saj se odločba Upravnega sodišča glasi na MKGP in ne na 
lastnika teh dveh nevarnih bulmastifov. 
 
Na pobudo poslanca SLS Janeza Ribiča je Državno pravobranilstvo RS vložilo tožbo zoper odločitev MKGP, 
s katero sta bila nevarna psa bulmastifa vrnjena lastniku. SLS opozarja, da Državno pravobranilstvo RS 
meni, da je odločba, ki jo je izdal MKGP, nezakonita, saj so bila kršena pravila postopka, zaradi zmotno 
ugotovljenega dejanskega stanja pa je bilo napačno uporabljeno materialno pravo. Prav tako v SLS 
opozarjamo, da je Državno pravobranilstvo zahtevalo tudi izdajo začasne odredbe, saj nepredvidljivost 
obnašanja psov in teža poškodb, ki sta jih povzročila z napadom, pomenita neposredno in veliko 
nevarnost za ljudi, ki bi prišli v stik z njima. Po besedah Državnega pravobranilstva RS, ki je pritrdilo 
pobudi in argumentom poslanca SLS Janeza Ribiča, gre za izredno nevarna psa, ki sta povzročila posebno 
hude telesne poškodbe človeka v mesecu marcu 2006, pozneje še napad na inštruktorico psov v 
zavetišču, že prej pa sta leta 2003 napadla občana in leta 2002 do smrti raztrgala psičko. Državno 
pravobranilstvo RS je na osnovi pobude SLS tudi ugotovilo, da dejstva, da psa lahko uideta nadzoru, ni 
mogoče izključiti in bi do podobno neobvladljivega in za ljudi življenjsko nevarnega dogodka lahko 
ponovno prišlo.  
Po dostopnih informacijah in poročanju medijev je Upravno sodišče RS ocenilo, da so razlogi za izdajo 
začasne odredbe v prid zaščite javnega interesa takšni, da se ugodi upravnemu sporu, sproženemu s 
strani Državnega pravobranilstva proti toženi stranki Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano RS. 
Upravno sodišče RS je zahtevi za izdajo začasne odredbe ugodilo in  tudi zahtevalo, da v kolikor sta psa 
Yoj in Atlas, pasme bulmastif, že izročena lastniku, se ta psa zaradi ogrožanja javne varnosti odvzameta 
lastniku in ob zagotovitvi potrebnih varnostnih ukrepov vrneta v Zavetišče za zapuščene živali Gmajnice. 
Morebitna ponovna premestitev psov mora biti izvedena na strokoven in za ljudi in druge živali varen 
način. V svoji obrazložitvi Upravno sodišče RS pravi, da zaradi NUJNOSTI ZADEVE ni izgubljalo časa s 
pošiljanjem zahteve za izdajo začasne odredbe toženi stranki in prizadetima strankama v morebiten 
odgovor! 

 
SLS O ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: VEČ AKTIVNOSTI SLOVENSKIH EVROPOSLANCEV PRI POJASNJEVANJU 
SLOVENSKIH STALIŠČ OB DOSLEDNEM UPOŠTEVANJU SKLEPA DZ O ZAŠČITI SLOVENSKIH INTERESOV PRI 
VKLJUČEVANJU HRVAŠKE V NATO 
 

 

Ljubljana, 27. julij 2009 –  Vodja PS SLS Jakob Presečnik se je v začetku tedna odzval 
na ponedeljkovo izjavo slovenskega poslanca v Evropskem parlamentu (EP) Iva 
Vajgla, v kateri je ta izrazil prepričanje, »da bo morala slovenska stran še veliko delati, 
da bo v slovensko-hrvaškem sporu prepričala Evropo, tudi Evropski parlament«. Vodja 
PS SLS Jakob Presečnik je izrazil zadovoljstvo, da je slovenski evroposlanec Ivo Vajgl 
prisluhnil njegovemu javnemu pozivu slovenskim poslancem v EP s prejšnjega tedna, 
v katerem jih je opozoril, da na področju odnosov s Hrvaško slovenski evroposlanci v 
prejšnjem mandatu niso naredili skoraj ničesar in niso znali v EP razložiti slovenskih 
stališč v zvezi s problematiko slovenske-hrvaške meje. 
»V SLS seveda pričakujemo mnogo večjo aktivnost slovenskih evroposlancev v tem 
mandatu, predvsem pa jasno in natančno pojasnjevanje slovenskih stališč ob 
doslednem upoštevanju Sklepa DZ RS o zaščiti slovenskih interesov pri vključevanju 
Hrvaške v Nato, ki ga je Državni zbor RS letos sprejel na predlog SLS in ki podrobneje 
opredeljuje, kaj je Slovenija nadzorovala ob osamosvojitvi,« je še dejal Presečnik. 
 

 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: DRŽA VODJE ŠVEDSKE DIPLOMACIJE CARLA BILDTA JE PRISTRANSKA 
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Ljubljana, 27. julij 2009 –  Vodja PS SLS Jakob Presečnik je ponedeljkovo 
izjavo s strani vodje švedske diplomacije Carla Bildta, »da ga ne skrbi, da 
bi hitrost Islandije na poti v EU poslala negativen signal drugim državam v 
čakalnici na vstop v EU, ga pa precej skrbijo različne blokade« ocenil kot 
povsem neprimerno. SLS je ob tem izrazila ogorčenje, saj je bila to že 
druga neprimerna izjava švedskega zunanjega ministra Carla Bildta v 
enem tednu, ko je med drugim v zunanjepolitičnem odboru EP govoril tudi 
o »osamitvi države članice v Svetu EU«, ki nedvomno kaže na njegovo 
pristransko držo pri problematiki slovensko-hrvaške meje.  
 
SLS je v svojih mnogih izjavah javno zapisala, da je reševanje vprašanja 
slovensko-hrvaške meje možno le, če se bodo upoštevala vsa relevantna 
dejstva, dogovori in sporazumi, pri čemer je SLS ves čas dosledno vztrajala 
na stanju meje na dan 25. junij 1991 ter na upoštevanju načela 
pravičnosti in pristojnosti. Vodja PS SLS Jakob Presečnik je poudaril, da je 
z vstopom v Evropsko unijo Slovenija prevzela evropske standarde, 
predvsem pa tudi uveljavila svojo enakopravnost med enakopravnimi 

državami v EU ter ohranila bistvo svoje državne suverenosti. »Švedski zunanji minister Carl Bildt, Evropski 
parlament in Evropa nasploh morajo razumeti, da je vprašanje meje in prostega dostopa na odprto morje 
pač vitalnega pomena za državo«, je še dejal Presečnik.  
 
Vodja PS SLS Jakob Presečnik je še izpostavil, da zadnje izjave Carla Bildta lahko razumemo tudi kot 
grožnjo o možni osamitvi Slovenije znotraj Evropske unije. Taka izjava je glede na stanje dogovarjanja o 
slovensko-hrvaški meji lahko razumljena kot nekorekten pritisk EU na Slovenijo. SLS zato poziva 
Ministrstvo za zunanje zadeve RS in vse slovenske poslance v Evropskem parlamentu, da bodo primerno 
protestirali proti neprimernim in pristranskim izjavam švedskega zunanjega ministra Carla Bildta. 
Slednjemu pa SLS predlaga, da si pred izdajanjem kakršnihkoli izjav za javnost pridobi predvsem točne 
informacije.  
 
SLS si prizadeva, da bi Hrvaška vstopila v EU čim prej, kar pa je odvisno predvsem od Hrvaške same, saj 
lahko le Hrvaška umakne iz dokumentacije, ki jo je predložila v postopku pogajanj za vstop v EU, 
dokumente, ki prejudicirajo mejo, ter vzpostavi dejansko stanje na meji, kot je bilo na dan 25. junij 1991, 
ter se odpove okupaciji dela slovenskega morja in slovenskega teritorija.  

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: OBA NAŠA PREDLOGA ZAKONOV BLAŽITA POSLEDICE 
FINANČNO-GOSPODARSKE KRIZE 
 

Ljubljana, 28. julij 2009 – Na torkovi novinarski konferenci je predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav predstavil dva predloga zakonov, ki jih je v obravnavo v 
Državni zbor RS vložila PS SLS. Prvi je predlog Zakona o jamstveni shemi 
Republike Slovenije za fizične osebe, ki opravljajo gospodarsko ali kmetijsko 
dejavnost, drugi pa predlog Zakona o dopolnitvah Zakona o davku od 
dohodkov pravnih oseb. Mag. Žerjav je ob tem poudaril, da je SLS že ob 
sprejetju tako Zakona o jamstveni shemi Republike Slovenije kot tudi Zakona 
o jamstveni shemi Republike Slovenije za fizične osebe opozarjala, da sta bili 
obe skupini posojilojemalcev – samostojni podjetniki in kmetje oz. nosilci 
kmetijskih gospodarstev – izpuščeni iz obeh zakonov, gre pa za številne ljudi, 
katerih preživetje bi bilo brez tega ukrepa močno ogroženo. 
 
Sicer pa je s tem zakonom SLS želela omogočiti najem posojila fizičnim 
osebam, ki opravljajo gospodarsko ali kmetijsko dejavnost in tako pomagati 
tudi njim blažiti posledice finančne in gospodarske krize. Ukrep ima časovno 
omejitev do konca leta 2010, država bo prevzela 80 % tveganja, večjo kvoto 
jamstev pa bodo dobile banke, ki bodo ponudile posojila po nižjih efektivnih 

obrestnih merah. Za posojila za samostojne podjetnike je namenjenih 300 milijonov evrov jamstev, za 
nosilce na kmetiji po zakonu o kmetijstvu pa 150 milijonov evrov jamstev. »V SLS smo prepričani, da 

 
Carl Bildt 
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bomo s tem ukrepom še pripomogli k sprostitvi t. i. kreditnega krča, kar bo na splošno ugodno vplivalo na 
slovensko gospodarstvo,« je ob tem še povedal mag. Radovan Žerjav. 
Z dopolnitvami Zakona o davku od dohodkov pravnih oseb SLS želi predvsem spodbujati gospodarstvo k 
investicijam, kar bi pomenilo rast in razvoj tudi v trenutni težki finančni in gospodarski situaciji. Zakon 
tako določa začasno spremembo že uveljavljene investicijske olajšave. Predlaga se povišanje zneska, ki 
se lahko uveljavlja kot investicijska olajšava, časovno pa je ukrep omejen do leta 2011. Predlagatelji 
zakona s prvopodpisanim mag. Žerjavom predvidevajo, da bi javnofinančni stroški tega ukrepa lahko 
znašali največ 200 milijonov evrov, vendar ocenjujejo, da »bodo glede na pretekle izkušnje in druge 
dejavnike ti precej manjši in se bodo dolgoročno tudi povrnili s pospešenim okrevanjem gospodarstva,« 
kot je še izpostavil predsednik SLS in namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav.  
 
»Upam, da bo koalicija oba predloga SLS podprla, saj sta dobra in premišljena, in ju ne bo zavrnila le zato, 
ker ju predlaga opozicijska stranka,« je zaključil mag. Žerjav, in še dodal, »da je navsezadnje SLS podprla 
več kot 90 % vladnih predlogov zakonov – ker so bili dobri - in enako stopnjo konstruktivnosti pričakuje 
tudi od koalicije.«    

 
SLS O DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN 
REGIONALNIH ODBOROV SLS 
 
ŽE 4. SREČANJE VODSTVA SLS V REGIONALNIMI ODBORI SLS – TOKRAT V SELNICI OB DRAVI 
 

 

Selnica ob Dravi, 28. julij 2009 - Vodstvo SLS je bilo v 
torek na obisku v Selnici ob Dravi, kjer se je sestalo s 
predstavniki Občinskih in Mestnih odborov SLS v 
okviru Regionalnih odborov Koroška in Zgornje 
Podravje. Poleg predsednika SLS mag. Radovana 
Žerjava sta se srečanja udeležila še podpredsednika 
SLS Olga Franca in Franc Bogovič, pa tudi predsednik 
podmladka SLS Nove generacije Bor Zgonc.  
 
Srečanja so namenjena predvsem analizi preteklega 
dela odborov SLS, pa tudi osebnemu pogovoru na 
majskem Kongresu stranke izvoljenega vodstva SLS s 
predstavniki strankine mreže po Sloveniji. Tako se ne 
pogovarjajo le o preteklem delu in rezultatih tega, pač 
pa tudi o načrtih za prihodnost. Predsednik SLS in 
ostali vidni predstavniki stranke se tako tudi lažje in 
podrobneje seznanjajo s situacijo po posameznih 
območjih Slovenije.   
 
Po torkovem delovnem srečanju v Selnici ob Dravi se 
je v sredo vodstvo stranke odpravilo na Gorenjsko, 
kjer se je s predstavniki Občinskih in Mestnih odborov 
SLS v okviru Regionalnih odborov SLS Gorenjska, 
Zgornja Gorenjska in Idrijsko-tolminska regija 
pogovarjalo o razmerah v teh regijah. To je bilo hkrati 
tudi zadnje delovno srečanje pred avgustovskim 
poletnim predahom.  
 

  
 
VODSTVO SLS ANALIZIRA STANJE OBČINSKIH IN REGIJSKIH ODBOROV TUDI NA GORENJSKEM 
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Gozd Martuljek, 29. julij 2009 – Vodstvo 
Slovenske ljudske stranke je v sredo na 
Gorenjskem nadaljevalo z delovnimi obiski s 
predstavniki Občinskih odborov SLS z 
Gorenjske, Zgornje Gorenjske in Idrijsko-
tolminske regije. Srečanje je že 5. po vrsti in 
je del splošne analize stanja in delovanja 
Občinskih in Regijskih odborov po vsej 
Sloveniji. Predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav je na srečanju predstavil trenutno 
delovanje stranke in njene smernice. 
Seznanil se je s trenutnimi aktivnostmi 
odborov, govorili so tudi o lokalnih volitvah 
prihodnje leto. »Ni dovolj, da se SLS aktivno 

vključuje v državno politiko v Ljubljani, temveč je potrebna tudi lokalna in regijska dejavnost. Kot je videti, 
so tudi na Gorenjskem pripravljeni na nove izzive!« je ob robu današnjega srečanja dejal predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav. 
 
Predsednik SLS mag. Žerjav, ki je na funkciji šele dobra dva meseca, je že ob izvolitvi obljubil temeljit 
pregled stanja po regijah. Na tovrstnih srečanjih se osebno pogovori s člani in prisluhne, s kakšnimi 
problemi se srečujejo pri svojem delovanju na lokalni in regionalni ravni. Prav tako je predsednik SLS 
mag. Žerjav tudi na sredinem srečanju predstavil svoj način dela in načrte za prihodnost. Govorili so tudi o 
pripravah odborov na lokalne volitve, ki so za stranko izrednega pomena. 
 
Mag. Žerjava na srečanjih z regionalnim in občinskimi odbori spremlja tudi predsednik podmladka Nove 
Generacije SLS Bor Zgonc, ki ga zanima predvsem vključevanje mladih v delovanje odborov. »Opažamo, 
da v kar nekaj občinskih odborih mladi prevzemajo vodilne funkcije, kar je prav gotovo znak, da se je 
proces pomlajevanja Slovenske ljudske stranke že začel,« je ob priložnosti sredinega srečanja na 
Gorenjskem še poudaril Zgonc. 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
MARIBOR - EVROPSKA PRESTOLNICA KULTURE JE PROJEKT, KI PRESEGA LOKALNI POMEN 
 

 

Projekt Evropska prestolnica kulture (EPK) 
2012, ki ga pripravlja mariborski župan Franc 
Kangler s sodelavci, vlada prepoznava kot 
projekt, ki presega občinski pomen in ki je v 
javnem interesu države na področju kulture. 
Vlada je tako ministrico za kulturo pooblastila, 
da z Mestno občino Maribor podpiše pogodbo o 
višini sredstev države in obveznostih občine za 
čas trajanja projekta. 
Vlada se je na včerajšnji seji seznanila s pobudo 
Mestne občine Maribor in partnerskih Mestnih 
občin Murska Sobota, Novo mesto, Ptuj, Slovenj 
Gradec in Velenje, naj EPK opredeli kot projekt 
v javnem interesu države, javni zavod Narodni 
dom Maribor pa kot zavod, katerega dejavnost 
je tudi v javnem interesu države. 
Sklep vlade se tako glasi: Projekt Evropska 
prestolnica kulture 2012 je kot eden od 
prednostnih državnih kulturnih programov 
uvrščen v resolucijo o nacionalnem programu 
za kulturo 2008-2011. Organizacijske in 
poslovne naloge pri pripravi in izvedbi kulturnih 
programov in projektov, ki bodo potekali v 
sklopu projekta EPK, bo opravljal kulturno 
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prireditveni center Narodni dom Maribor.  
 

 
SLS POMAGA 
 

009, se je dolgoletnemu članu Slovenske ljudske stranke in njenega podmladka Nove generacije Marku Gasserju zgodila huda delovna nes
a pomoč pri sekanju in pospravljanju lesa v gozdu. K sreči so vsi delavci, vključno z njim, nesrečo preživeli brez hujših poškodb. Mlademu oč
 vir preživetja. 
leznikov se je odločilo, da v ta namen postavi spletno stran z namenom zbiranja sredstev, s katerimi bi Marku omogočili nakup novega
nska ljudska stranka in svoje člane in simpatizerje naproša, da pomagajo po svojih močeh. 

 

rko.zelezniki.info lahko najdete več informacij o tem, kako lahko pomagamo Marku. Če želite finančno pomagati, lahko to storite z nakazilo

nostni sklad 
5007379308; sklic: 00 030-

VO ZA CIVILNO DRUŽBO 
CA 113 

LEZNIKI 

svojih močeh prispevate in pomagate. S svojim prispevkom boste pokazali, da znate prisluhniti in pomagati sočloveku v stiski. 

Naj se Vam že vnaprej zahvalimo, brez Vaše pomoči ne bi in ne bo šlo! 
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